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Bij sommige 
medicijnen,  
drink je beter 
geen alcohol.

Hoe zit het  
met zulke  
combinaties? 
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Wat is jouw 
vraag?

Andere vraag over alcohol, 
medicijnen of combinaties? 
Of over illegale drugs,  
gokken of gamen?
Bezorgd om iemand? 

Check www.druglijn.be  
en stel je vraag via chat of mail.  
Of bel 078 15 10 20.  
Anoniem, zonder taboe,  
zonder oordeel.



plooi

Alcohol vertraagt je reacties en 
maakt je suf. Zeker slaap- en  
kalmeringsmiddelen, pijnstillers en 
antidepressiva kunnen dat nog  
versterken. Zodat je té verdoofd 
raakt en in de problemen kan komen. 

Als je alcohol drinkt, heeft je lever
de handen vol om die af te breken.
Zo kan alcohol ervoor zorgen
dat medicijnen niet goed verwerkt
raken. 

Het effect van medicijnen wordt
dan onvoorspelbaar.

Je combineert alcohol en medicijnen 
dus beter niet. Vraag raad aan je arts 
of apotheker. 

Je lever  
kan maar  

zoveel  
stoffen  
tegelijk  

afbreken.


